



LAPORAN LIPUTAN MEDIA HARIAN  
KHAMIS 4 JULAI 2019

BIL	TAJUK KERATAN AKHBAR	KEMENTERIAN / JABATAN / AGENSI
1. 2. 3. 4. 5. 6. 7. 8. 9. 10. 11. 12. 13. 14. 15. 16. 17. 18.	SALAHUDDIN NAFI LARI JAWAB SOALAN, DALAM NEGERI, UM -9 TAJUDDIN DIPERINTAH KELUAR DEWAN, PERSIDANGAN DEWAN RAKYAT, SH -8 'JEMPUT DIA KELUAR', SETEMPAT, HM -30 BOT PENCEROBOH BAKAL DITENGGELAMKAN, NEGARA, KOSMO -12 TENGGELAMKAN BOT NELAYAN ASING, DALAM NEGERI, UM -8 BOT, ENJIN NELAYAN DI PONTIAN KENA CURI, SINAR NEGERI, SH -39 'SINK FOREIGN VESSELS CAUGHT FISHING ILLEGALLY', NEWS, NST -8 RM6 MILLION FINE AGAINST TRESPASSING FOREIGN VESSELS – SALAHUDDIN, NEWS, BORNEO POST ONLINE -6 RM6 MIL IN FINE FOR ILLEGAL FOREIGN FISHING BOAT, NATION, CHINA PRESS -A4 FISHING BOAT TO BE FINED RM6 MIL FOR INVASION, BIL AMENDMENT TO BE TABLED, NEWS, ORIENTAL DAILY NEWS -A7 FINE AMOUNT TO ILLEGAL FISH BOAT INTO MALAYSIA WATERS INCREASE TO RM6 MILLION, NATION, SIN CHEW DAILY -6 THIRD DAY DRAMA AS MP BOOTED OUT, CORPORATE MALAYSIA, THE MALAYSIA RESERVE -5 FOUR DAY SUSPENSION ORDER, HOME BUSINESS, THE EDGE FINANCIAL DAILY -12 PASIR SALAK MP TAJUDDIN ORDERED OUT OF DEWAN RAKYAT FOR FOUR DAYS, HOME, BORNEO POST (KUCHING) -3 TAJUDDIN ORDERED OUT OF PARLIAMENT, HOME, BORNEO POST (KK) -8 TAJUDDIN GETS FOUR DAY PARLIAMENT BAN, NATION, CHINA PRESS -A4 INDIAN COMMUNITY SHOULD BENEFIT FROM VOCATIONAL TRAINING PLANS, NEWS, MALAYSIAN NARBAN -1,13 TAJUDDIN 'A HORRIBLE EXAMPLE', HOME, BORNEO POST (KK) -8	KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI (MOA)
19. 20. 21. 22.	JPS, JABATAN PERIKANAN DIMINTA SIASAT PUNCA KUALA SUNGAI PINANG CETEK, SINAR NEGERI, SH -37 SELANGOR CURI IKAN PERAK GUNA TONTO ELAK DICEKUP, NEWS, HM (UTARA) -28 75 NELAYAN VIETNAM CURI HASIL LAUT NEGARA DITANGKAP, NASIONAL, SH -20 BAKAR BOT HAPUS BUKTI, SETEMPAT, HM -2	JABATAN PERIKANAN MALAYSIA (DOF)
23.	JAMBU AIR DARI THAILAND DIRAMPAS, SINAR NEGERI, SH -37	JABATAN PERKHIDMATAN KUARANTIN DAN PEMERIKSAAN MALAYSIA (MAQIS)
24.	PASAR RAYA BESAR DIGITAL PELADANG DIBINA DI JOHOR, DALAM NEGERI, UM -11	LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG (LPP)
25. 26. 27.	VARIASI ASAM PEDAS, K2, KOSMO -19 PECAH REKOD MASAK 130 VERSI ASAM PEDAS, K2, KOSMO -20 KELEBIHAN IKAN SEGAR YANG DISEJUK BEKU, K2, KOSMO -21	LEMBAGA KEMAJUAN IKAN MALAYSIA (LKIM)
28. 29. 30. 31. 32.	KOLAM TERNAKAN UDANG ANCAM SUNGAI, NEGARA, KOSMO -17 MINISTRY OF DOMESTIC TRADE AND CONSUMERS AFFAIR INVESTIGATES PRICE HIKE FOR LIVE PIG, NATION, CHINA PRESS -A6 MINISTRY OF DOMESTIC TRADE AND CONSUMERS AFFAIR INVESTIGATES PRICE HIKE FOR LIVE PIGS, NEWS, ORIENTAL DAILY NEWS -A8 CHONG: PRICE OF RAW PIG SURGES 40 PER CENT, NATION, SIN CHEW DAILY -6 BODY OF A POLICEMAN WHO DROWNED FOUND, NEWS, MAKKAL OSAI -5	LAIN - LAIN

UKKMOA

UNIT KOMUNIKASI KORPORAT  
KEMENTERIAN PERTANIAN & INDUSTRI ASAS TANI  
(UNTUK EDARAN DALAMAN MOA, JABATAN DAN AGENSI SAHAJA)

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	UTUSAN MALAYSIA	DALAM NEGERI	9

## Salahuddin nafi lari jawab soalan

**KUALA LUMPUR 3 Julai** - Pengasingan tugas antara menteri dan timbalan menteri untuk menjawab soalan dalam Dewan Rakyat telah diputuskan dalam sidang sebelum ini, bukannya baru hari ini.

Atas sebab itu Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk Salahuddin Ayub menafikan dakwaan bahawa beliau cuba melarikan diri daripada menjawab soalan.

“Memang kami sudah putuskan, jika ada dua soalan atau lebih, Timbalan Menteri akan bantu jawab bersama saya. Ia

adalah proses yang biasa, tak timbul isu saya cuba lari daripada menjawab soalan di Dewan Rakyat.

“Seorang menteri seharusnya memberi peluang kepada timbalan menteri menjawab soalan dalam Parlimen. Itu satu kesepakatan dan kerjasama antara kedua-duanya,” katanya kepada pemberita di lobi Parlimen, hari ini.

Sementara itu, Nga Kor Ming menegaskan beliau sentiasa bersikap neutral ketika menjalankan tugas sebagai Timbalan Yang Dipertua Dewan Rakyat.

Ahli Parlimen Taiping itu berkata, beliau akan menegur kedua-dua pihak sama ada ahli Parlimen pembangkang mahupun kerajaan yang melanggar undang-undang dan peraturan mesyuarat.

“Saya sentiasa neutral apabila menjalankan tugas. Apabila jubah disarungkan atas bahu saya yang penting saya ikut undang-undang dan peraturan mesyuarat.

“Tidak kira kamu datang dari parti mana bukan pertimbangan sebagai Yang Dipertua,” katanya.

4/7/2019

SINAR  
HARIAN  
PERSIDANGAN  
DEWAN  
RAKYAT

8

# Tajuddin diperintah keluar dewan

*Tidak puas hati apabila Salahuddin serah tugas kepada Timbalan Menteri*

KUALA LUMPUR

Dewan Rakyat semalam kecoh sehingga memaksa Timbalan Speaker, Nga Kor Meng memerintahkan Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman (BN-Pasir Salak) keluar dari Dewan Rakyat.

Suasana kecoh bermula apabila Tajuddin berang dengan sikap Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk Salahuddin Ayub yang tidak menjawab pertanyaannya dan meninggalkan dewan serta



Tajuddin (kanan) ditemui media selepas diarah keluar dari Dewan Rakyat semalam.

menyerahkan tugas itu kepada Timbalan Menteri, Sim Tze Tzin.

"Saya ingin merekodkan di sini kekesalan saya terhadap Menteri Pertanian yang ada di sini tadi (semalam), menjawab soalan (pertanyaan lisan) kedua, keluar sebelum satu lagi

soalan saya. Beliau tidak hormat, saya mewakili rakyat tolong hormat sikit rakyat," katanya di Dewan Rakyat.

Menjawab pertanyaan Tajuddin itu, Tze Tzin berkata: "Salahuddin ada majlis lain."

Kenyataan Tze Tzin itu

menyebabkan Tajuddin menolak alasan berkenaan sehingga Kor Meng mengarahkan beliau keluar dewan selepas enggan mengikuti arahan dan terus membuat kecoh.

"Pasir Salak diberi ruang yang cukup untuk bertanya tetapi beliau pilih ti-

## info

Digantung empat hari daripada menghadiri persidangan Dewan Rakyat

dak bertanya tapi lempar tuduhan kepada menteri.

"Bagi saya tidak berasas, saya minta beliau tanya soalan tapi masih berdegil.

"Oleh itu, Bentara sila jalankan tugas jempuit beliau keluar," katanya.

Kor Meng kemudian memutuskan menggantungkan Tajuddin daripada menghadiri persidangan dewan selama empat hari.

"Saya menggunakan kuasa di bawah Perkar 44 (2) di mana Pasir Salak keluar dari majlis mesyuarat bagi tempoh dua hari, sila keluar.

"Oleh kerana Pasir Salak ingkar arahan sekali

lagi, saya perintah dia keluar empat hari. Tadi saya bagi dua hari tapi dia ingkar. Saya terpaksa bersikap tegas," kata Kor Meng.

Kekecohan terus berlarutan apabila beberapa Ahli Parlimen pembangkang mempersoalkan keputusan Kor Meng yang didakwa tidak konsisten.

"Dalam dua ke tiga minit selepas keputusan dibuat, Speaker mesti konsisten mungkin marah pada Pasir Salak. Dari satu hari tambah dua hari, tambah empat hari," kata Ismail Sabri (BN-Bera) sambil disokong Shahidan Kassim (BN-Arau).

Kor Meng menjelaskan keputusan beliau adalah konsisten.

"Keputusan saya memang konsisten mengikut Perintah Tetap 44 (2) apabila ahli berkekelakuan tidak senonoh atau menghinakan majlis," katanya.

# 'Jemput dia keluar'

■ Tajuddin digantung empat hari hadiri sidang Dewan Rakyat



Hairulazim Mahmud  
dan Yusmizal Dolah Alling  
am@hmetro.com.my

Kuala Lumpur

**A**hli Parlimen Pasir Salak dari Barisan Nasional (BN), Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman digantung daripada menghadiri sidang Dewan Rakyat selama empat hari selepas enggan mematuhi arahan Timbalan Speaker, Nga Kor Ming.

Suasana sesi soal jawab menjadi kecoh selepas Tajuddin enggan menurut arahan, sebaliknya mempertahankan tindakannya beritanya soal tambahan kepada Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk Salahuddin Ayub.

Bagaimanapun, soalan berkenaan dijawab timbalan Salahuddin, Sim Tze Tzin menyebabkan Tajuddin berang dan menyifatkan Salahuddin lari daripada dewan.

**TAJUDDIN:** Saya mewakili rakyat, tolong hormat sikit rakyat.

**NGA:** Pasir Salak memang faham, tetapi sengaja mengundang kekecohan.

**TAJUDDIN:** Saya very nicely (sangat baik). Saya merekodkan di sini, Tuan Speaker



**TAJUDDIN** pada sidang media di lobi Parlimen, semalam.

tidak adil kepada rakyat.

**NGA:** Pasir Salak di sini, dia memang mengundang kekecohan.

**TAJUDDIN:** Saya nak tanya soalan di sini, kenapa dia (Salahuddin) tak jawab.

**NGA:** Sila duduk

**TAJUDDIN:** Speaker sombong.

**NGA:** Lihatlah inilah sikap dia yang tidak bertanggungjawab yang menghina majlis dan inilah teladan buruk yang jangan kita pelajari; sikapnya tidak pernah berubah sedemikian. Keburukan inilah yang sebenarnya menjatuhkan imej dewan yang mulia ini.

Biarapun Nga sudah memberi laluan kepada Datuk Seri Dr Santhara Kumar (PH-Segamat), Tajuddin terus menyalahkan Timbalan Speaker itu.

**TAJUDDIN:** Pergi ke mana pulak ni. Menteri, tolonglah, *i don't want to fight with you*

(saya tidak mahu bergaduh dengan anda).

**NGA:** Pasir Salak sila duduk. Saya dah bagi ruang dan peluang yang mencukupi, tetapi sengaja tidak mahu tanya membazirkan masa dewan yang mulia ini. Kerana itu saya beri peluang kepada ahli dewan yang mulia yang lain.

**TAJUDDIN:** Hak saya, saya nak bertanya, kenapa you (anda) tak bagi. Saya nak bertanya, *Speaker stop* (larang). Inilah perangai Speaker DAP.

**NGA:** Pasir Salak, nanti, ahli Yang Berhormat.

**TAJUDDIN:** Ada pula masa, tadi tak ada masa, *now you have time* (sekarang anda ada masa).

**NGA:** Saya terangkan tadi di mana Pasir Salak diberi ruang dan peluang yang cukup untuk bertanya. Tetapi beliau memilih tidak bertanya, tetapi melemparkan

tuduhan kepada Yang Berhormat Menteri yang saya dapati tidak berasas. Tiga kali saya minta dia duduk supaya tidak membazir masa dewan yang mulia ini, tetapi beliau masih lagi bersikap degil. Oleh kerana itu, Bentara sila jalankan tugas, jemput dia keluar.

**TAJUDDIN:** Speaker keluar dulu.

**NGA:** Pasir Salak, keluar.

**TAJUDDIN:** Kita tak ada, you (anda) boleh bantai kita.

**NGA:** Saya menggunakan kuasa di bawah 44(2) di mana Pasir Salak keluar dari majlis mesyuarat untuk tempoh dua hari.

Bagaimanapun, Tajuddin masih lagi enggan keluar menyebabkan Nga menyebabkan suasana bertambah panas.

**NGA:** Pasir Salak, oleh kerana mengingkari peraturan sekali lagi saya mengarahkan dia keluar empat hari.

# Bot penceroboh bakal ditenggelamkan

**KUALA LUMPUR** — Kerajaan Malaysia akan bertindak lebih tegas dengan menenggelamkan bot-bot nelayan asing yang didapati secara sengaja penceroboh perairan negara.

Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk Salahuddin Ayub (**gambar**) berkata,

persetujuan dibuat dan akan disyorkan bot-bot tersebut ditenggelamkan dan dijadikan tukul demi kepentingan negara selepas

selesai pelbagai proses perundingan.

“Itu sebagai tindakan wajar dan negara-negara lain juga turut mengambil tindakan ‘sama,’ katanya dalam sidang Dewan Rakyat semalam.

Beliau berkata demikian ketika menjawab pertanyaan Datuk Hali-

mah Mohamed Sadique (BN-Kota Tinggi) yang mahu Kementerian Pertanian dan Industri Asas Tani menyatakan adakah

kementerian berhasrat meminda Akta Perikanan sedia ada bagi menangani pencerobohan nelayan-nelayan asing.

Salahuddin berkata, kemENTERIannya akan membentangkan Rang Undang-Undang Perikanan (Pindaan) 2019 bagi meminda Akta Perikanan 1985 dalam menangani masalah pencerobohan nelayan asing.

Pindaan itu termasuklah menaikkan denda maksimum di bawah Seksyen 25 Akta 317 bagi vesel penangkapan ikan

asing yang menceroboh perairan Malaysia, iaitu daripada RM1 juta kepada RM6 juta bagi nak-hoda dan bagi setiap ang-gota kru dari RM100,000 kepada RM600,000.

Bacaan kali pertama telah dilakukan semalam dan bacaan kali kedua akan dibuat pada sesi Parlimen yang akan diadakan juga bulan ini.

Salahuddin turut menyatak-an, bot-bot nelayan Vietnam merekodkan angka tertinggi penceroboh perairan negara sejak beberapa tahun lalu.



TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	UTUSAN MALAYSIA	DALAM NEGERI	8

# Tenggelamkan bot nelayan asing

**KUALA LUMPUR 3 Julai** - Malaysia mahu bertindak lebih tegas termasuk menenggelamkan bot-bot nelayan asing yang mencerooboh perairan negara, setelah selesai pelbagai proses perundangan.

Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk Salahuddin Ayub berkata, persetujuan dibuat dan akan disyorkan bot-bot tersebut ditenggelamkan dan dijadikan tukun untuk kepentingan negara.

"Itu sebagai tindakan yang saya rasa wajar dan negara-negara lain mengambil tindakan sama," katanya dalam sidang

Dewan Rakyat hari ini.

Beliau berkata demikian ketika menjawab pertanyaan **Datuk Halimah Mohamed Sadique** (BN-Kota Tinggi) yang mahu adakah kementerian berhasrat meminda Akta Perikanan sedia ada bagi menangani pencerobohan nelayan-nelayan asing.



**SALAHUDDIN AYUB**

Salahuddin malah berkata, kementeriannya turut akan membentangkan Rang Undang-Undang Perikanan (Pindaan) 2019 bagi meminda Akta Perikanan 1985 bagi menangani masalah pencerobohan nelayan asing.

Pindaan itu termasuklah me-

naikkan denda maksimum di bawah Seksyen 25 Akta 317 bagi vesel penangkapan ikan asing yang mencerooboh perairan Malaysia, iaitu daripada RM1 juta kepada RM6 juta bagi nahoda dan bagi setiap anggota kru dari RM100,000 kepada RM600,000.

Menteri itu juga menyatakan, bot-bot nelayan Vietnam merekodkan angka tertinggi yang mencerooboh perairan negara sejak beberapa tahun lalu.

Jelasnya, tindakan melampau bot-bot nelayan asing itu khususnya dari Vietnam membuatkan kerajaan menerusi beberapa agensi melaksanakan Ops Naga sejak dua bulan lalu untuk menangkap penceroboh.



**PENINGKATAN kes pencerobohan nelayan asing di perairan negara mendorong kerajaan bertindak lebih tegas termasuk menenggelamkan bot-bot nelayan terbabit. - GAMBAR HIASAN**

## Bot, enjin nelayan di Pontian kena curi

PONTIAN - Seorang nelayan hilang pendapatan selepas bot dan enjin miliknya di Pengkalan Penghulu Serkat hilang dipercayai dicuri.

Mangsa, Johari Hamid, 46, berkata, bot pancung bernombor JHS 8511 B dan enjin 40 kuasa kuda itu disedari hilang ketika dia mahu turun ke laut kira-kira jam 7 pagi Isnin lalu.

Menurutnya, dia membelanjakan RM18,000 untuk membeli enjin dan bot tersebut menggunakan wang simpanan serta pinjaman bank.

"Enjin bot dibeli melalui pinjaman kelompok bank bagi nelayan tiga tahun lalu. Setiap bulan saya akan bayar ansuran kepada bank sebanyak RM500. Tinggal setahun lagi ansuran bulanan perlu dibayar.

"Bot pancung pula dibeli dengan harga RM7,000. Kini semuanya hilang sekelip mata," katanya ketika ditemui di Pengkalan Penghulu semalam.



Johari menunjukkan tempat dia meletakkan bot di Pengkalan Penghulu.

Johari turut bingung memikirkan punca rezekinya memandangkan dia bergantung kepada bot dan enjin tersebut untuk menangkap hasil laut.

"Saya bekerja sebagai nelayan sepenuh masa untuk menyara isteri dan seorang anak yang baru berusia setahun," katanya yang telah membuat laporan di Balai Polis Permas.

Sementara itu, Ketua

Nelayan Pengkalan Penghulu, Jahuri Nawawi, 64, berkata, kecurian itu kali pertama berlaku dalam tempoh lima tahun.

"Kedudukan Pengkalan Penghulu berdepan dengan perairan antarabangsa mungkin dijadikan sasaran pencuri," katanya.

Sehubungan itu, Jahuri meminta agar pemasangan lampu limpah dan tempat simpanan enjin bot dibina

di jeti.

Dalam pada itu, Ahli Parlimen Tanjung Piai, Datuk Dr Md Farid Md Rafik berkata, hasil perbincangan dengan Menteri Pertanian dan Industri Asas Tani, Datuk Salahuddin Ayub, bantuan bagi menggantikan enjin bot akan diberi kepada Johari manakala bot baharu akan diberi Pejabat Ahli Parlimen Tanjung Piai.

# 'Sink foreign vessels caught fishing illegally'

**KUALA LUMPUR:** Foreign vessels caught fishing illegally in Malaysian waters should be sunk after they are confiscated, Agriculture and Agro-based Industry Minister Datuk Salahuddin Ayub proposed.

He said Malaysia would not be alone in making such a decision as many of its neighbouring countries had done it.

"I agree and propose that these vessels be sunk to become artificial reefs.

"We should do this as our neighbouring countries have done the same," Salahuddin said in the Dewan Rakyat, during the question-and-answer session, here yesterday.

He said a maximum penalty would be imposed on ship captains (from RM1 million to RM6 million per person) and crew members (from RM100,000 to RM600,000 per person) if they were caught trespassing on Malaysian waters.

Salahuddin was responding to



*Agriculture and Agro-based Industry Minister Datuk Salahuddin Ayub speaking to reporters at the Parliament lobby yesterday. PIC BY MUHD ZAABA ZAKERIA*

a question by Kota Tinggi lawmaker Datuk Halimah Sadique, who asked if the ministry planned on amending the Fisheries Act to prevent foreign vessels from fishing illegally in

Malaysian waters.

The new maximum penalty under Section 25 Article 317 of the Fisheries Act 1985 would see vessels caught fishing illegally in high seas fined RM4 million, he said.



Headline	RM6 million fine against trespassing foreign vessels — Salahuddin		
MediaTitle	Borneo Post Online(www.theborneopost.com)		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	NEWS	Circulation	3
Order Rank	6	Readership	5
Language	English	ArticleSize	N/A
Journalist	N/A	AdValue	RM 1,050
Frequency	Daily	PR Value	RM 3,150

## RM6 million fine against trespassing foreign vessels — Salahuddin

Agriculture and Agro-based Industry Minister Datuk Salahuddin Ayub said presently, the maximum fine was set at RM1 million and the penalty for each crew member had also been proposed to be increased from RM100,000 to RM600,000.

"The Cabinet, on June 26, ...

To read the rest of the article, click [View Full Article](#)

Headline	RM6 mil in fine for illegal foreign fishing boat		
MediaTitle	China Press		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Nation	Circulation	127,822
Page No	A4	Readership	383,466
Language	Chinese	ArticleSize	134 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 2,643
Frequency	Daily	PR Value	RM 7,930



## 提呈修正漁業法案 闖海域漁船可罰600萬



■沙拉胡丁阿育

(吉隆坡3日讯) 农业及农基部今日提呈2019年渔业(修正)法案, 法案第9条款阐明, 闯入大马海域者的外籍渔船, 该船舵手罚款从100万令吉提高至600万令吉, 每名船员罚款从10万令吉, 提高到60万令吉。

该法案也修正第25条文, 即本地渔船到公海捕渔, 可被罚

款不超过400万令吉。

法案第10条款中, 修正第31条文, 即提高渔业局总监权限, 尤其加入检察角色, 总监需依据程序, 决

定有关案件罚款数额等。

该部部长拿督沙拉胡丁阿育今日在国会走廊召开记者会时指出, 该部提呈有关法案, 以提高有关罚款, 保护海洋生物持续受到伤害。

他指出, 提高有关罚款数额, 为协助渔业局更有效率监管与管理海产。

Headline	Fishing boat to be fined RM6mil for invasion, bill amendment to be tabled		
MediaTitle	Oriental Daily News		
Date	04 Jul 2019	Color	Black/white
Section	News	Circulation	85,616
Page No	A7	Readership	256,848
Language	Chinese	ArticleSize	150 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 1,754
Frequency	Daily	PR Value	RM 5,262



## 提呈修正法案 渔船入侵罚款600万

吉隆坡3日讯 | 农业及农基工业部提呈《2019年渔业（修正）法案》，严惩入侵我国海域的外国渔船，并将每艘渔船的罚款从现有的最高100万令吉提高至600万令吉。

此外，渔船里的每名船员的罚款，则从现有的10万令吉提高至60万令吉。

农业及农基工业部长拿督沙拉胡丁阿育今日在国会下议院，提呈《2019年渔业（修正）法案》一读。

此外，法案也修正第25条文，使用本地渔船到公海捕鱼的渔民，可面对最高400万令吉的罚款。法案修正第31条文，罚款的程序

和现有已通过的法令划一，即更清楚阐明渔业局总监的权限，以及加入检控的角色。

法案第31（1）条文阐明，赋予总监作出罚款，惟必须获得检控官的书面批准。

内阁在今年4月24日议决，成立一个以内政部为首的特工队，全面打击入侵我国海域捕捉海产的外国渔船。

内政部长丹斯里慕尤丁当时指出，尤其是越南渔民，入侵我国海域捕鱼的问题已日益严重，并造成严重的问题，影响了大马渔民的生计，已造成我国每年损失约60亿令吉的收入。

Headline	Fine amount to illegal fish boat into Malaysia waters increase to RM6 million		
MediaTitle	Sin Chew Daily		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Nation	Circulation	288,920
Page No	6	Readership	866,760
Language	Chinese	ArticleSize	173 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 5,211
Frequency	Daily	PR Value	RM 15,633



(吉隆坡3日讯)农业及农基工业部长拿督沙拉胡丁今日在国会下议院提呈2019年渔业修正法案一读,建议将闯入我国海域的外国渔船及外国人的罚款,从现有的100万令吉增至600万令吉。

此外,闯入我国海域的非法渔船的每一名船员也将被罚款10万至60万令吉。

沙拉胡丁发表文告表示,他希望这将有效防范及制止外国渔船非法入侵我国海域的问题,同时遵从国际条例,也维护本地海产。

他说,我国每年损失的海产收入达到18亿令吉,他希望能减少这方面的损失。

### 允发公海

#### 捕金枪鱼执照

另外,沙拉胡丁表示,农业部也通过有关修正案,允许发出公海捕鱼及捕金枪鱼的执照,扩大国内捕鱼业的发展。

“农业部的目标是达到3万吨的金枪鱼产量,

### 漁業修正法案一讀

## 闖馬海域罰款增至600萬



沙拉胡丁:闯入我国海域的非法渔船的每一名船员将被罚款10万至60万令吉。

这可带来3亿令吉在国际海域捕捉金枪鱼的执照收入。”

他也希望能鼓励更多大马人投身捕鱼业,提高国内海产产量及增加国家收入。

他表示,修正此法令的用意,还包括向本地渔船发出深海捕鱼执照,以加强监督、管制及监管。

另外,沙拉胡丁在回答巫统哥打丁宜区国

会议员拿督哈丽玛的问题时表示,闯入我国海域的外国渔船,主要来自越南船。

他说,过去12年来,共有1182艘外国渔船非法闯入我国海域而被扣,其中706艘渔船来自越南。

若有违例者拒绝缴付罚款,沙拉胡丁表示,政府将立即将他们提控上庭。

Headline	Third day drama as MP booted out		
MediaTitle	The Malaysian Reserve		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Corporate Malaysia	Circulation	12,000
Page No	5	Readership	36,000
Language	English	ArticleSize	383 cm <sup>2</sup>
Journalist	ALIFAH ZAINUDDIN	AdValue	RM 3,543
Frequency	Daily	PR Value	RM 10,630



# Third day drama as MP booted out

*The deputy speaker cites Clause 44(2) of the Standing Orders to expel the defiant MP and hands an initial 2-day suspension*



"EVEN if he suspends me until I die, I will still not exit the Dewan Rakyat," said a defiant Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman.

Speaking to reporters at the Parliament lobby, the Pasir Salak MP was referring to deputy speaker Nga Kor Ming, who kicked him out of the August house yesterday.

Tajuddin also received a four-day suspension for repeatedly defying rulings.

The drama occurred during the question and answer session when Deputy Agriculture and Agro-based Industry Minister Sim Tze Tzin was answering a question put forward by Tajuddin himself.

The Opposition MP, however, was unhappy over Sim's response and continued pestering for a proper answer.

After taking up much of the time allocated by spitting out unnecessary remarks, Nga requested Tajuddin to move on to the next question.

Tajuddin, however, ignored the request and went on badgering.

"Pasir Salak was given enough room for questions, but he chose to hurl accu-



Tajuddin also receives a 4-day suspension for repeatedly defying rulings

sations at a minister.

"For me, this had no basis. I asked him to state his question, but he remained stubborn, so please escort him out," Nga said.

The deputy speaker then cited Clause 44(2) of the Standing Orders to expel the defiant MP and handed an initial two-day suspension.

"But Pasir Salak did not listen and persisted, which is why I am giving him an additional two days," said Nga.

Nga explained that it was done as a

deterrent to protect the image and dignity of the House.

Tajuddin remained adamant, despite being asked five times to obey orders.

He remained seated and only left 15 minutes later, when the August house moved on to the following questions.

Tajuddin claimed that there was nothing "indecent" about his behaviour as claimed, adding that he did not need the support of the deputy speaker.

He remained rigid on his stand and

claimed that he expected Agriculture and Agro-based Industry Minister Datuk Salahuddin Ayub to answer instead of his deputy.

Salahuddin, who was then met by reporters, explained that he assigned Sim to answer on his behalf.

"It's a normal process, I am not going to run away from the House, but a minister should give opportunities to his deputy to answer questions in Parliament. Most of us practise this kind of procedure," he said.

Headline	Four-day suspension order		
MediaTitle	The Edge Financial Daily		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Home Business	Circulation	4,562
Page No	12	Readership	13,686
Language	English	ArticleSize	216 cm <sup>2</sup>
Journalist	CHESTER TAY	AdValue	RM 2,368
Frequency	Daily	PR Value	RM 7,103



# Four-day suspension order

## Pasir Salak MP ordered out of Dewan Rakyat following row

**BY CHESTER TAY**

KUALA LUMPUR: Pasir Salak member of parliament (MP) Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman was ordered out of Parliament yesterday, after he turned aggressive and shouted at Deputy Speaker Nga Kor Ming, accusing the latter of not respecting him as the people's representative.

Nga said Tajuddin is also suspended from Parliament for four days.

The uproar occurred after Tajuddin expressed disappointment that

his query on the success of the cash crop programme was not answered by Agriculture and Agro-based Industry Minister Datuk Salahuddin Ayub but Salahuddin's deputy Sim Tze Tzin.

"I want to make a statement here that it was disappointing that the minister himself was here when the House was hearing the previous question before mine, but he left when it was about to be his turn to answer my questions," said Tajuddin.

"He (Salahuddin) did not respect

me as the people's representative," Tajuddin said when he was supposed to ask his additional question within one minute.

Nga then urged Tajuddin to proceed with the question, as his allotted time was running out. Tajuddin, offended, shouted at Nga, accusing the latter of not respecting him as the people's representative.

Nga then ordered Tajuddin out of the House for two days for being adamant and not complying with his order under Standing Orders 44 (2), *Bernama* reported.

"I advised him repeatedly to sit down so as not to waste the time of this august House but he was obstinate and deliberately so," he said.

Tajuddin refused to yield, prompting Nga to issue a fresh order for him to stay out of the House for four days. The oral question-and-answer session resumed after the commotion lasting about 15 minutes.

Salahuddin, when approached by reporters at the Parliament lobby, said it is normal practice for deputy ministers to reply to questions in the House.

Headline	Pasir Salak MP Tajuddin ordered out of Dewan Rakyat for four days		
MediaTitle	Borneo Post (Kuching)		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Home	Circulation	60,767
Page No	3	Readership	182,301
Language	English	ArticleSize	259 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 3,532
Frequency	Daily (EM)	PR Value	RM 10,595



National

## Pasir Salak MP Tajuddin ordered out of Dewan Rakyat for four days

**KUALA LUMPUR:** Pasir Salak MP Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman was yesterday ordered out of the Dewan Rakyat for four days after he triggered a commotion in the house.

Deputy Speaker Nga Kor Ming issued the order.

Tajuddin was not satisfied when his question on the success of the cash crop programme was answered by Deputy Agriculture and Agro-based Industry Minister Sim Tze Tzin and not the minister, Datuk Salahuddin Ayub, who is said to have been in the house earlier.

He expressed his dissatisfaction when Nga allowed him to raise a supplementary question.

Nga asked him to go ahead and put forward the question but Tajuddin continued to harp on the matter and Nga told him that a minister or deputy minister can reply on behalf of the government.

"Pasir Salak understands but is deliberately causing a commotion. This is an irresponsible attitude, put forward your supplementary question. If you do not want to do so, I will move to the next question," he said.

Nga then ordered Tajuddin out of the house for two days



Tajuddin was ordered out of the Dewan Rakyat after he triggered a commotion in the house yesterday. — Bernama photo

for being adamant and not complying with his order under Standing Orders 44 (2).

"I advised him repeatedly to sit down so as not to waste the time of this august house but he is obstinate and deliberately so," he said.

Tajuddin refused to yield, prompting Nga to issue a fresh order for him to stay out of the house for four days.

The oral question-and-answer session resumed after the

commotion of about 15 minutes.

Meanwhile, Salahuddin, when approached by reporters in the Parliament lobby, said it is normal practice for deputy ministers to reply to questions in the house.

"It's not an issue that I ran away from the Dewan," he said, adding that in some instances, the deputy minister is assigned to answer questions.

"It is a normal practice in any ministry," he said. - Bernama

Headline	Tajuddin ordered out of Parliament		
MediaTitle	Borneo Post (KK)		
Date	04 Jul 2019	Color	Black/white
Section	Home	Circulation	18,290
Page No	8	Readership	54,870
Language	English	ArticleSize	273 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 761
Frequency	Daily (EM)	PR Value	RM 2,283



# Tajuddin ordered out of Parliament

**KUALA LUMPUR:** Pasir Salak MP Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman was yesterday ordered out of the Dewan Rakyat for four days after he triggered a commotion in the house.

Deputy Speaker Nga Kor Ming issued the order.

Tajuddin was not satisfied when his question on the success of the cash crop programme was answered by Deputy Agriculture and Agro-based Industry Minister Sim Tze Tzin and not the minister, Datuk Salahuddin Ayub, who is said to have been in the house earlier.

He expressed his dissatisfaction when Nga allowed him to raise a supplementary question.

Nga asked him to go ahead and put forward the question but Tajuddin continued to harp on the matter and Nga told him that a minister or deputy minister can reply on behalf of the government.

"Pasir Salak understands but is deliberately causing a commotion. This is an irresponsible attitude, put forward your supplementary question. If you do not want to do so, I will move to the next question," he said.

Nga then ordered Tajuddin out of the house for two days



Tajuddin

for being adamant and not complying with his order under Standing Order's 44 (2).

"I advised him repeatedly to sit down so as not to waste the time of this august house but he is obstinate and deliberately so," he said.

Tajuddin refused to yield, prompting Nga to issue a fresh order for him to stay out of the house for four days.

The oral question-and-answer session resumed after the commotion of about 15 minutes.

## PARLIAMENT REPORTS



Meanwhile, Salahuddin, when approached by reporters in the Parliament lobby, said it is normal practice for deputy ministers to reply to questions in the house.

"It's not an issue that I ran away from the Dewan," he said, adding that in some instances, the deputy minister is assigned to answer questions.

"It is a normal practice in any ministry," he said. - Bernama



Headline	Tajuddin gets four-day Parliament ban		
MediaTitle	China Press		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Nation	Circulation	127,822
Page No	A4	Readership	383,466
Language	Chinese	ArticleSize	863 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 17,023
Frequency	Daily	PR Value	RM 51,069



# 不滿農長不答提問 擯上副議長 達祖丁被禁足國會4天

文：徐健華、鄧清惠、黃介琳、張景揚 攝：陳利元

【吉隆坡3日訊】巫統副部長武志為回答提問，因而“教訓”沙林胡丁阿爾里達祖丁，因不滿農長及農基部長答非所問，爭吵至阿爾里達祖丁提出議案，却交由

天禁足國會。國會午段在早上11時下午行提問環節，當時武志為提問，並由武志為回答。然而，武志為沒有回答，反而“教訓”沙林胡丁阿爾里達祖丁。

## 5度指示國會議員帶走

“部長，沙林胡丁阿爾里達祖丁明明在提問，為何沒有回答我的問題，我問你答不答，這又給副部長（武志為）回答，他是不是太欺騙了？”  
在午段會議的提問環節，武志為提問，武志為提問，武志為提問，武志為提問，武志為提問。

上還是無法不釋放，武志為提問，武志為提問，武志為提問，武志為提問，武志為提問。武志為提問，武志為提問，武志為提問，武志為提問，武志為提問。



■達祖丁（左上）堅持不走出席會，國會反對黨領袖韋爾斯里依斯邁沙比里（左下）為其說情，右為倪可敏

## 倪可敏堅稱立場中立

倪可敏對武志為的提問保持中立，即使有執政黨議員作出孔武行動，她也會毫不比擬採取行動。  
她在國會走避提問的提問，議會常規並沒有在提問時提出不能回答問題，而她也已經多次給了武志為機會，但武志為還是拒絕回答，她為了提問提問。

## 農長：給機會副手沒逃避

沙林胡丁阿爾里達祖丁，他試着讓武志為回答國會上段提問，但武志為不回答，武志為不回答，武志為不回答，武志為不回答，武志為不回答。



■拍丁遭驅逐并4天禁足國會  
■無視國會下段院副議長，繼續提問農基部長，這

Headline	Indian community should benefit from vocational training plans		
MediaTitle	Malaysian Nanban		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	News	Circulation	65,000
Page No	1,13	Readership	415,000
Language	Tamil	ArticleSize	320 cm <sup>2</sup>
Journalist	NULL	AdValue	RM 1,862
Frequency	Daily	PR Value	RM 5,585



## பாசிர் சாலாக் நாடாளுமன்ற உறுப்பினர் மக்களவையில் இருந்து வெளியேற்றம் கூட்டத்தில் பங்கேற்க 4 நாட்கள் தடை

கோலாலம்பூர், ஜூலை 4-  
பாசிர் சாலாக் நாடாளுமன்ற உறுப்பினர் டத்தோஸ் தாஜுடின் அப்துல் ரஹ்மான், துணை சபாநாயகரின் உத்தரவிற்கு கீழ்படியாததால் மக்களவையில் இருந்து வெளியேற்றப்பட்டார்.  
அவர் நான்கு நாட்களுக்கு மக்களவை கூட்டத் தொடரில் கலந்து கொள்வதில் இருந்தும் விலகியிருக்க வேண்டும். கேள்வி-பதில் நேரத்தின் போது தாஜுடின் கேள்வி எழுப்புவதற்கு போதுமான அளவு

பக்கம்  
13

### முதல் பக்கத் தொடர்ச்சி

#### பாசிர் சாலாக் நாடாளுமன்ற...

வாய்ப்பும் கால அவகாசமும் தாம் வழங்கியதாக துணை சபாநாயகர் டாக்டர் மிங் கூறினார்.

விவசாயம், விவசாயம் சார்ந்த அமைச்சரிடம் தாஜுடின் கேள்வியொன்றை எழுப்பினார். ஆனால் வழங்கப்பட்ட பதிலில் அவர் மனநிறைவடையவில்லை. சரியான பதிலுக்காக அவர் தொடர்ந்து நச்சரித்துக் கொண்டிருந்தார். ஆனால் அடுத்த கேள்விக்கு செல்லுமாறு அவரை டாக்டர் கேட்டுக் கொண்டார். பின்னர் கேள்விகள் எழுப்ப தாஜுடின் னுக்கு தாம் போதிய அளவு நேரம் வழங்கிவிட்டதாகவும் ஆனால் அவர் அதை பயன்படுத்திக் கொள்ளவில்லை என்றும் டாக்டர் கூறினார்.

அமைச்சருக்கு எதிராக தாஜுடின் பல குற்றச் சாட்டுகளை கூறியுள்ளார். இவை அனைத்தும் ஆதாரமற்றவை என எனக்குத் தெரிய வருகிறது. அவரை இருக்கையில் அமரும்படி மூன்று முறை நான் கேட்டுக் கொண்டேன். ஆனால் அவர் செவிசாய்க்க

வில்லை. ஆகவே, அவர் கூட்டத்தில் கலந்து கொள்வதற்கு இரண்டு நாள் தடைவிதித்தேன். ஆனால் பாசிர் சாலாக் உறுப்பினர் எனது உத்தரவிற்கு செவிசாய்க்காமல் தொடர்ந்து பேசிக் கொண்டே இருந்தார். இதன் காரணமாக அவருக்கு கூடுதலாக இரண்டு நாட்கள் தடை விதித்தேன் என்று டாக்டர் கூறினார். அவையின் தோற்றத்தையும் கண்ணியத்தையும் பாதுகாப்பதற்காக இந்த நடவடிக்கை எடுக்கப்பட்டிருக்கிறது என்று அவர் விவரித்தார்.

உத்தரவுகளுக்கு கீழ்படியும்படி ஐந்து முறை கேட்டுக் கொள்ளப்பட்ட போதிலும் தாஜுடின் தொடர்ந்து பிடிவாதமாக இருந்ததாக அவர் மேலும் கூறினார். தமது நடத்தையில் என்ன அநாகரீகம் கண்டு விட்டீர்கள் என தாஜுடின் வினவினார்.

துணைசபாநாயகரின் ஆதரவும் தமக்கு தேவையில்லை என்று அவர் மேலும் கூறினார்.

பின்னர், உத்தரவை மறுபரிசீலனை செய்யும்படி டாக்டர் எதிர்க்கட்சி தலைவர் டத்தோஸ் இஸ்மாயில் சப்ரி யாக்கோப் வலியுறுத்தினார்.

இதற்கு, பதிலளித்த டாக்டர், தமது முடிவு இறுதியானது என்று தெரிவித்தார்.

Headline	Tajuddin `a horrible example`		
MediaTitle	Borneo Post (KK)		
Date	04 Jul 2019	Color	Black/white
Section	Home	Circulation	18,290
Page No	8	Readership	54,870
Language	English	ArticleSize	164 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 457
Frequency	Daily (EM)	PR Value	RM 1,372



Nga

## Tajuddin 'a horrible example'

**KUALA LUMPUR:** Datuk Seri Tajuddin Abdul Rahman's name will enter the history books as a horrible example of a lawmaker, says Deputy Speaker Nga Kor Ming after he suspended the Pasir Salak MP for four days.

Without mincing his words, Nga described Tajuddin's behaviour as rude and unruly during the minister question-and-answer time.

"The people of Pasir Salak should reconsider voting for such a lawmaker, if we want to be a world-class Parliament.

"MPs should practise mature politics.

"Because of that, Pasir Salak will go down in history. His name will not be a good example, but a horrible example," Nga said to reporters at the Parliament lobby yesterday.

Nga said his decision to suspend Tajuddin was final, citing Standing Order 43 and 44.

"The Speaker's decision is clear. When the Speaker asked him to exit, he should immediately leave."

Nga said he was forced to increase the punishment to four days instead of two because of the Pasir Salak MP's unbecoming behaviour.

"He accused the Speaker of being stupid and arrogant.

"I think no one will be able to tolerate such an attitude. He came here not to carry out his duties as an elected representative, but to cause trouble.

"That is why, I'm forced to increase his punishment from two days to four days. He will not be able to enter the Dewan Rakyat until next Tuesday.

"This is a reminder to all members of the House to carry out their duties with integrity and ethics.

"We can argue but it must be done ethically, not impolitely," he added.

Earlier yesterday, Parliament descended into a shouting match after Tajuddin was booted out for repeatedly interjecting during the question-and-answer time by the Agriculture and Agro-based Industry Ministry.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	SINAR HARIAN	SINAR NEGERI	37

## JPS, Jabatan Perikanan diminta siasat punca Kuala Sungai Pinang cetek



Salliran semakin cetek didakwa berpunca daripada pembuangan sisa dari kolam ternakan udang di Kuala Sungai Pinang.

**GEORGETOWN** - Jabatan Pengairan dan Saliran (JPS) dan Jabatan Perikanan Pulau Pinang digesa menyiasat masalah saliran cetek di Kuala Sungai Pinang, Balik Pulau di sini.

Pemangku Presiden Persatuan Pengguna Pulau Pinang (CAP), Mohideen Abdul Kader berkata, siasatan mendapati masalah itu berpunca dari pada sisa buangan kolam ternakan udang ke kawasan berkenaan.

Menurutnya, masalah berlarutan

sejak lebih 10 tahun-yang lalu itu dibimbangkan boleh mencemarkan alam sekitar, kawasan perikanan dan menyebabkan banjir kilat jika tidak ditangani segera.

“Tinjauan CAP mendapati sisa buangan dari kolam ternakan udang itu mengalir ke laut.

“Kita bimbang sisa buangan itu mengandungi bahan beracun,” katanya dalam satu kenyataan semalam.

Headline	Selangor curi ikan Perak guna tonto elak dicekup		
MediaTitle	Harian Metro (Utara)		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	News	Circulation	4,701
Page No	28	Readership	14,103
Language	Malay	ArticleSize	287 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 8,457
Frequency	Daily	PR Value	RM 25,372



## Selangor curi ikan Perak guna tonto elak dicekup

**Selenggara:** Bukan saja menangkap ikan di perairan negeri ini, sebuah bot pukat tunda tempatan yang berpangkalan di Selangor turut melanggar zon tangkapan ikan di kedudukan tujuh kilometer dari Tanjung Hanu, Segari, semalam.

Dalam kejadian jam 5 pagi itu, tindakan bot pukat tunda itu terbongkar selepas dikesan dan dilahap anggota penguat kuasa Jabatan Perikanan Malaysia.

Malah, bot itu dipercayai menggunakan tonto bagi memerhati pergerakan anggota penguat kuasa untuk memudahkan mereka melarikan diri.

Ketua Pangkalan Utama Cawangan Perlindungan Sumber (CPS) Kampung Acheh, Mansor Yobe berkata, bot berpangkalan di Bagin

Nakhoda Omar, Selangor, itu ditahan melalui maklumat sistem pengesanan automatik (AIS).

Menurutnya, turut ditahan seorang tekong dan tiga awak-awak warga tempatan berusia antara 27 hingga 60 tahun. Ketika ditahan mereka baru dua jam menangkap ikan.

"Bot berkenaan dilapati melanggar zon tangkapan ikan dan sepatutnya mereka perlu beroperasi di kedudukan 15 kilometer ke atas untuk menangkap ikan."

"Mereka mencaroboh kawasan tangkapan ikan nelayan tradisional dan kegiatan itu boleh memusnahkan sumber ikan terutama anak ikan."

"Selain itu, bot itu sepatutnya tidak boleh menangkap ikan di perairan Perak

kerana dilesenkan dan berpangkalan di Selangor," katanya kerana ditemui di Jeli Perikanan Kampung Acheh, semalam.

Mansor berkata, pihaknya merampas dua papan tunda, dua gulung tali tunda, dua pukat tunda, radio Sistem Pengesanan Global (GPS) dan 100 kilogram perbagai ikan selain menyita bot itu dengan anggaran rampasan keseluruhan RM500,000.

"Kami menjalankan pemantauan sejak seminggu lalu dan dipercayai ada tonto memerhati. Ada pembacaan maklumat dan menyebarkan pergerakan operasi."

"Kami menahan bot itu bersama empat kru ditirigi ke Jeli Perikanan Kampung Acheh untuk tindakan mengikut Seksyen 8(b) Akta Perikanan 1985," katanya.



MANSOR menunjukkan buku naga yang dirampas.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	SINAR HARIAN	NASIONAL	20

## 75 nelayan Vietnam curi hasil laut negara ditangkap

**KUALA LUMPUR** - Seramai 75 nelayan warga Vietnam ditahan Jabatan Keselamatan Dalam Negeri dan Ketenteraman Awam (JKDNKA) Polis Diraja Malaysia (PDRM) menerusi Ops Gelora Khas yang diadakan pada 18 hingga 30 Jun lalu.

Operasi selama 13 hari itu diadakan di kawasan perairan Kelantan, Pahang dan Terengganu dengan rampasan termasuk membabitkan lapan buah bot nelayan asing dan sebuah bot nelayan tempatan dianggarkan berjumlah RM5.7 juta.

Pengarah JKDNKA, Datuk Seri Acryl Sani Abdullah Sani berkata, operasi ini dilakukan bagi membanteras kegiatan nelayan asing terutamanya warga Vietnam yang menjalankan kegiatan

menangkap ikan tanpa kebenaran di perairan Pantai Timur.

"Sepanjang operasi ini, sebanyak lapan bot nelayan asing warga Vietnam dan sebuah bot yang didaftarkan atas lesen nelayan tempatan berjaya dikesan.

"Susulan itu, kita telah bertindak menahan seramai 75 warga Vietnam," katanya dalam sidang akhbar di Bukit Aman, di sini, semalam.

Malah difahamkan, semasa serbuan, ada bot nelayan Vietnam dibakar oleh mereka sendiri untuk menghapuskan bukti.

Acryl Sani berkata, kesemua tahanan dan rampasan diserahkan kepada Jabatan Perikanan untuk tindakan selanjutnya.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	HARIAN METRO	SETEMPAT	2

Mohd Azam Shah Yaacob  
am@hmetro.com.my

**Kuala Lumpur**

**S**eramai 75 nelayan warga asing yang menceroobh perairan negara ditahan dalam Op Gelora Khas Jabatan Keselamatan Dalam Negeri dan Kenteraman Awam (JKDNKA) Polis Diraja Malaysia (PDRM), baru-baru ini.

Mereka ditahan dalam operasi pada 18 hingga 30 Jun lalu di kawasan di perairan pantai timur Semenanjung.

Pengarah JKDNKA Datuk Seri Acryl Sani Abdullah Sani berkata, dalam operasi itu pihaknya turut merampas lapau bot nelayan asing dan sebuah bot nelayan tempatan dianggarkan bernilai RM5.7 juta.

Katanya, operasi itu turut disertai agensi di bawah JKDNKA seperti Pasukan Polis Marin (PPM), Unit Gempur Marin (UNGGERIN), Pasukan Gerakan Udara (PGU), Pasukan Gerakan Am (PGA) Briged Tenggara dan 69 Komando

# Bakar bot hapus bukti

**Polis tahan 75 nelayan asing ceroboh perairan negara, rampas hasil bernilai RM5.7 juta**

selain Jabatan Perikanan Malaysia.

"Op Gelora Khas itu dibuat bagi membanteras dan menahan nelayan asing terutama warga Vietnam yang menjalankan kegiatan menangkap ikan tanpa kebenaran di perairan pantai timur.

"Sepanjang operasi, lapau bot nelayan asing warga Vietnam dan sebuah bot didaftarkan atas lesen nelayan tempatan berjaya dipintas dan 75 nelayan asing ditahan," katanya dalam sidang media JKDNKA di Bukit Aman di sini, semalam.

Bellau berkata, sebuah bot nelayan Vietnam gagal dibawa balik ke pangkalan sebaik ditaharibakar oleh kru bagi menghapuskan bukti.

Katanya, semua tahanan dan rampasan diserahkan kepada Jabatan Perikanan Malaysia untuk tindakan selanjutnya mengikut Akta 317 Perikanan Malaysia 1985.

**FAKTA**  
JKDNKA rampas lapau bot nelayan asing dan sebuah bot nelayan tempatan



ANTARA nelayan asing yang ditahan dalam Op Gelora Khas JKDNKA PDRM di Perairan Pantai Timur.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	SINAR HARIAN	SINAR NEGERI	37

## Jambu air dari Thailand dirampas

### **BUKIT KAYU HITAM**

- Sebuah lori membawa muatan buah-buahan dari Thailand ditahan kerana cuba menyeludup 1,780 kilogram jambu air bernilai RM8,900 ke negara ini kelmarin.

Pengarah Jabatan Perkhidmatan Kuarantin Dan Pemeriksaan Malaysia (Maqis) Kedah, Lily Rosalind berkata, pemandu lori terbabit gagal menunjukkan sebarang dokumen yang sah daripada Maqis seperti permit import dan Sijil Fitosanitasi dari negara asal.

Menurutnya, jambu air yang dibawa oleh lori terbabit dirampas manakala syarikat pengimport terbabit bakal dikenakan kompaun.

“Mengikut Peraturan Perkhidmatan Kuarantin Dan Pemeriksaan Malaysia (Akta 728), semua orang yang membawa barangan bawah kawalan Akta Maqis memerlukan permit daripada Maqis,” katanya dalam satu kenyataan semalam.



TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	UTUSAN MALAYSIA	DALAM NEGERI	11

## Pasar raya besar digital peladang dibina di Johor

**MARANG 3 Julai** - Lembaga Pertubuhan Peladang (LPP) akan membina sebuah pasar raya besar digital untuk membantu ahlinya memasarkan kesemua produk di pasaran domestik dan luar negara seperti Eropah, Arab Saudi dan ASEAN.

Pengerusinya, Datuk Mazlan Aliman (**gambar**) berkata, bagi tujuan itu pihaknya telah mengenal pasti tapak milik Pertubuhan Peladang kawasan (PPK) seluas 1.2 hektar di Johor dan upacara pecah tanah dijangka dilaksana awal tahun depan dengan projek pembinaan mengambil masa 18 bulan untuk siap.

“Apabila siap kelak, bangunan ini bukan saja bakal menjadi mercu tanda baharu LPP, lebih penting ia mampu membantu ahli-ahli peladang memasarkan produk masing-masing.



“Konsep *hypermarket* digital peladang ini seperti Lazada, barulah kita dapat lihat produk kita akan berada di persada dunia seperti Jepun, Indonesia, Arab Saudi dan negara-negara rantau Eropah,”

katanya ketika ditemui selepas merasmikan Mesyuarat Agung Tahunan kali ke-37 PPK Marang di Institut Latihan Perindustrian (ILP) Marang di sini hari ini.

Menurut Mazlan, dalam mereformasikan sektor pertanian negara, beliau mengajak ahli-ahli pertubuhan itu agar sentiasa proaktif dalam menjalankan aktiviti dengan menjadikan bidang tersebut sebagai penyumbang ekonomi terpenting.

“Kita perlu ubah persepsi lama, paling penting semua pihak perlu memiliki pemikiran perniagaan bagi memajukan peladang kita,” katanya.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/7/2019	KOSMO	K2	19

# K2

MENYELAMI HIDUP ANDA

Kosmo!

• KHAMIS 4 JULAI 2019



## VARIASI ASAM PEDAS

> Lihat muka 20 & 21

RENCANA  
UTAMA

**NURUL FATIMAH** (dua dari kanan) menyerahkan sijil pengiktirafan *Malaysia Book of Records* kepada Ketua Pengarah LKIM, Jamaludin Othman (dua dari kiri) sambil dipertahankan Rizwandy (kiri).



SEBAHAGIAN daripada 130 hidangan asam pedas yang disediakan para peserta.

# Pecah rekod masak 130 versi asam pedas

## INFO Asam Pedas

- Asam pedas ialah sejenis masakan Melayu yang terkenal terutamanya di Melaka dan Johor.
- Mempunyai pelbagai versi mengikut negeri dan setiap daripadanya berbeza.
- Kebiasaannya bahan-bahan yang ada untuk memasaknya ialah ikan, cili kering, bawang merah, bawang putih, belacan, halia, lengkuas, kunyit, hidup, serai, asam jawa, asam gelugur atau daun limpa purut.
- Ada sesetengah kawasan menggunakan bahan ayam dan daging menggantikan ikan.
- Cara untuk membuatnya ialah dengan cili kering, bawang merah, bawang putih, halia dan belacan dikisar. Serai dan lengkuas kemudian diketuk dan bunga kantan dibelah empat. Tutuskan bahan-bahan yang telah dikisar bersama lengkuas ke dalam periuk sehingga naik buanya dan garing. Jangan pula hangus. Selepas itu masukkan air asam jawa mengikut banyak atau sedikit sukatan masakan ikan yang telah dibersihkan dimasukkan. Akhir sekali masukkan serai, daun kasum, bunga kantari, asam gelugur atau asam jawa serta daun limpa purut.
- Perbezaan antara asam pedas di utara dan selatan Semenanjung ialah dari segi penggunaan asam. Asam jawa yang pekat lebih biasa digunakan di selatan dan asam gelugur atau asam kering lebih lazim di utara tanah air.

Nama sajian popular asam pedas terpahat dalam *Malaysia Book of Records* baru-baru ini apabila Kelab Chef Melaka dengan kerjasama Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia (LKIM) berjaya cipta rekod memasak sajian terbanyak dalam satu acara dengan penyediaan 130 hidangan berupa aneka asam pedas.

**S**EJAK kecil, Nur Azsikin Khamis, 35, dan empat adik-beradik perempuannya sudah mula membantu ibu di dapur bagi menyediakan juadah untuk hidangan seisi keluarga.

Anak jati Melaka itu sentiasa mempunyai sifat ingin tahu akan setiap menu yang dimasak ibunya. Setiap kali membantu di dapur, dia akan kerap bertanya mengenai resipi lauk yang disediakan.

Daripada sajian yang pernah dimasak oleh ibunya, Nur Azsikin memberitahu, dia sangat sukakan juadah asam pedas Melaka air tangan ibunya yang sehingga kini masih menjadi kegemarannya.

"Asam pedas Melaka buatan ibu merupakan resipi turun-temurun dan menjadi antara menu wajib setiap kali menjamu selera bersama keluarga. Saya sendiri tidak pernah jemu menikmatinya hampir setiap hari. Ia boleh menggunakan apa jua bahan utama seperti ikan, ayam atau daging.

"Asam pedas Melaka dipanggil masak lada oleh orang Melaka. Ia berbeza



LEBIH 130 peserta yang terdiri daripada cef profesional, pelajar dan orang ramai menyertai Q'Fish Asam Pedas Challenge di KIPMall Melaka baru-baru ini.

dengan sajian asam pedas lain disebabkan bahan-bahan yang digunakan dan cara memasaknya juga sedikit berlainan," katanya kepada K2 dalam satu acara mencipta rekod kebangsaan sajian terbanyak di KIPMall Melaka baru-baru ini.

Ibu kepada dua cahaya mata itu berpengalaman menyediakan sendiri asam pedas sejak usia 14 tahun.

Meraikan asam pedas sebagai hidangan popular di

negara ini terutama di selatan tanah air, Kelab Chef Melaka dengan kerjasama Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia (LKIM) telah menganjurkan cabaran yang dinamakan Q'Fish Asam Pedas Challenge untuk melakar rekod dalam *Malaysia Book of Records* bagi kategori memasak hidangan terbanyak dalam satu program.

Pihak penganjur menerusi penyertaan ratusan peserta berjaya mencipta rekod baharu dengan menyediakan 130 hidangan variasi asam pedas. Ia disertai oleh cef profesional, pelajar kulineri dan orang ramai.

## Rekod terdahulu

Rekod itu disahkan Pegawai Analisis Penyelidik dari *Malaysia Book of Records*, Nurul Fatimah Mahmood sekali gus memecahkan rekod hidangan terbanyak dalam satu acara di Mantin, Negeri Sembilan sebelum ini iaitu 88 hidangan kari kepala ikan pada 27 Januari lalu.

Asam pedas merupakan sajian Melayu yang popular terutama di selatan Semenanjung Malaysia iaitu di negeri Melaka dan Johor. Namun, terdapat juga pelbagai jenis masakan asam pedas di serata Malaysia dan rata-ratanya berbeza mengikut negeri.

Asam pedas mempunyai variasinya yang disesuaikan dengan cita rasa masing-masing dan cara pembuatan. Dipercayai ia dinamakan asam pedas kerana penggunaan bahan asam dalam sajian itu dan kepedasan rasanya. Asam digunakan untuk mengimbangi rasa pedas daripada cili kering.

Kebiasaannya, menu asam pedas menggunakan bahan utama seperti ikan parang, tenggiri, kembung, pari, merah dan terubuk. Bagaimanapun, terdapat sebahagian kawasan yang jauh dari sumber laut



NUR AZSIKIN



ASAM pedas dari utara Semenanjung Malaysia mempunyai kuah yang sedikit cair berbanding asam pedas di selatan.



ASAM pedas Melaka mempunyai kuah yang berwarna merah.



BAWANG merah, putih dan cili merupakan bahan asas sajian asam pedas.

RENCANA  
UTAMA

49

menggunakan ayam atau daging. Bagi bahan-bahan rencannya pula, ia biasanya menggunakan cili kering, bawang merah, bawang putih, belacan, halia, lengkuas, kunyit hidup, serai, daun kesum, bunga kantan, asam jawa, asam gelugur atau daun limau purut.

#### Asam

Berdasarkan ensiklopedia internet wikipedia, perbezaan di antara asam pedas dari utara dengan selatan Semenanjung Malaysia ialah penggunaan jenis asamnya. Asam jawa yang pekat lebih biasa digunakan di selatan, manakala asam gelugur atau asam keping lebih lazim di negeri-negeri di utara. Warna kuah asam pedas utara juga agak cair dan sedikit kekuningan.

Nur Azsikin yang menjadi salah seorang tukang masak dalam penciptaan rekod Malaysia itu memberitahu, asam pedas asli Melaka pula berbeza dengan resipi asam pedas Johor.

"Asam pedas Melaka tidak menggunakan bunga kantan dan daun kesum seperti di Johor.

"Asam pedas Melaka menggunakan renciah asas seperti bawang putih, bawang merah, cili kering, serai dan air asam jawa. Istimewanya jika mengikut resipi asli, ia menggunakan belacan serta rempah ratus seperti halba, jintan manis, jintan putih dan ketumbar yang ditumis sehingga naik bau.



IZZETY

IKAN kembung antara jenis ikan yang lazim dimasak asam pedas.

"Pergunaan rempah juga berbeza mengikut jenis bahan utamanya yang lazimnya ialah ikan. Antara ikan yang sesuai digunakan dalam resipi asli ialah keli, duri, dan pari," katanya yang berkhidmat dalam sektor kerajaan.

Selain Nur Azsikin, seorang peserta yang merupakan generasi muda, Izzety Abdul Razaq, 21, turut menggemari masakan asam pedas, namun dia lebih

suka asam pedas nyonya resipi turun-temurun keluarganya. Dia yang menyertai Q'Fish Asam Pedas Challenge bersama ibunya, Maznah Mohd. Jaafar, 54, memberitahu, asam pedas nyonya atau gerang asam nyonya pula tidak jauh berbeza dengan resipi asam pedas biasa, cuma ia menjalani proses memasak yang lama dengan kuah diremih.

"Saya minat memasak sejak kecil dan ibu sentiasa mengajar kami memasak setiap kali di dapur. Ada ketikanya saya suka melakukan improvisasi dalam masakan asam pedas dengan menggunakan resipi berbeza berbanding apa yang dipelajari daripada ibu," katanya yang merupakan pelajar Institut Kemahiran Belia Negara, Alor Gajah, Melaka.

#### Mem pelancong

Merakan kepelbagaian jenis masakan asam pedas di Malaysia menjadi salah satu faktor pemilihan hidangan itu sebagai subjek untuk mencipta rekod dalam negara oleh Kelab Chef Melaka.

Dalam penciptaan rekod itu, para peserta dikehendaki menggunakan ikan segar beku Q'Fish, produk keluaran LKIM. Sebanyak 180 hidangan asam pedas itu disediakan menerusi enam sesi bermula 9 pagi hingga 6 petang dalam sehari iaitu pada 22 Jun lalu.

Pengerusi Kelab Chef Melaka, Rizwandy Perin yang juga merupakan cef profesional memberitahu, penganjurannya

bukan sekadar untuk mencipta rekod tetapi mengangkat sajian itu yang merupakan menu popular terutama di selatan tanah air.

"Asam pedas adalah menu yang sering disarankan kepada pelancong terutamanya bagi mereka yang berkunjung ke Melaka atau Johor. Bagaimanapun, sajian ini mempunyai pelbagai versi dan ia ternyata dapat disaksikan menerusi penganjuran cabaran ini.

"Meskipun dianjurkan di Melaka, acara ini membuka peluang kepada orang ramai untuk menyediakan pelbagai jenis asam pedas dari mana-mana resipi di seluruh Malaysia. Saya juga terkejut ada sajian asam pedas yang dihidangkan oleh peserta merupakan asam pedas versi Sabah dan Sarawak," ujarnya.



PARA peserta bergambar dengan sijil penyertaan dan pengiktirafan Malaysia Book of Records selepas diumumkan berjaya mencipta rekod sajian terbanyak dalam satu acara.

## Kelebihan ikan segar yang disejuk beku

**PENGLIBATAN** Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia (LKIM) dalam Q'Fish Asam Pedas Challenge merupakan salah satu pendekatan bagi agensi kerajaan itu berusaha memberi pendedahan kepada masyarakat tentang kebaikan ikan segar beku.

Ia menjadi platform bagi mendedahkan kepada orang ramai tentang kelebihan ikan segar beku keluaran LKIM itu yang mula dipasarkan sejak 2018 di 99 buah pasar raya terpilih dan pasar nelayan milik persatuan-persatuan nelayan negeri-negeri di seluruh Malaysia.

Ketua Pengarah LKIM, Jamaludin Othman berkata, penggunaan ikan sangat signifikan dengan masakan asam pedas dan penglibatan Q'Fish dilihat relevan kerana ia memiliki seleksi ikan yang sesuai untuk menjadi bahan utama sajian itu.

"Dalam program ini kita menampilkan tiga daripada lapan seleksi ikan sejuk beku Q'Fish iaitu kembung, selar dan cencaru. Seperti kita tahu, masakan asam pedas tidak lengkap tanpa penggunaan ikan segar



JAMALUDIN

dan Q'Fish amat relevan kerana konsep kami adalah membekalkan ikan segar yang disejuk beku.

"Program seumpama ini juga merupakan platform untuk memaklumkan kepada orang ramai terutama rakyat B40 yang berpendapatan RM4,000 ke bawah bahawa ikan segar beku adalah alternatif sebagai bekalan makanan basah," katanya ketika ditemui K2 di KIPMall Melaka baru-baru ini.

Jelasnya, ikan Q'Fish disimpan

pada suhu negatif 18 darjah Celsius dan dibekukan secara berasingan untuk mengekalkan kesegaran.

"Harga siliang ikan segar beku Q'Fish seperti ikan kembung di pasaran ialah RM10 sekilogram, namun bagi ikan basah pada waktu tertentu terutama musim tengkujuh pernah mencecah RM16 hingga RM18 sekilogram, malah lebih daripada itu.

"Jadi sebagai alternatif, gunalah ikan segar beku Q'Fish yang harganya jauh lebih rendah dan kualitinya terjamin sebagai mana ikan segar lain," ujarnya.

# Kolam ternakan udangancam sungai

**BALIK PULAU** - Persatuan Pengguna Pulau Pinang (CAP) mendedahkan kegiatan penyaluran sisa buangan dari sebuah kolam penternakan udang ke dalam sungai Kuala Sungai Pinang di sini sehingga menyebabkan aliran sungai menjadi semakin cetek.

Pemangku Presiden CAP, Mohideen Abdul Kader berkata, masalah itu telah dikesan berlaku sejak lebih 10 tahun lalu yang dibimbangi boleh mencemarkan alam sekitar dan menyebabkan kejadian banjir kilat jika tidak ditangani segera.

"Dalam tinjauan yang dilakukan, kita mendapati selain berlaku mendapan lumpur yang menyebabkan saluran sepanjang lebih kurang 1 kilometer tertimbus, sisa buangan dari kolam ternakan udang itu juga mengalir ke dalam laut."

"CAP berasa bimbang kemungkinan sisa buangan berwarna putih dan berbuih itu mengandungi bahan yang boleh meracuni serta mengancam hidupan laut termasuk mencemarkan alam



INILAH sisa kolam ternakan udang dibuang ke dalam saliran di Kuala Sungai Pinang, Balik Pulau baru-baru ini.

sekitar," katanya dalam satu kenyataan semalam.

Beliau menambah, pihaknya mendapati berpuluh-puluh hektar hutan bakau yang menjadi tempat pembiakan hidupan laut di kawasan itu juga turut dikhuatiri terjejas akibat projek akuakultur tersebut.

"CAP menerima aduan daripada nelayan yang mendakwa bahawa hasil laut seperti ikan, udang ketam dan siput telah berkurangan dan sedang diancam kepupusan.

"Rumah-rumah penduduk berhampiran projek ternakan udang itu juga berkemungkinan diancam banjir kilat kera-

na sistem saliran tidak berfungsi berikutan pengaliran air tersekat," katanya lagi.

Mohideen berkata, pihaknya menggesa pihak berkaitan supaya menyelesaikan isu itu dengan segera kerana dikhuatiri memberi kesan buruk kepada lebih 200 nelayan pantai di kawasan terbabit.

Headline	Ministry of Domestic Trade and Consumers Affair investigates price hike for live pig		
MediaTitle	China Press		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Nation	Circulation	127,822
Page No	A6	Readership	383,466
Language	Chinese	ArticleSize	260 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 5,129
Frequency	Daily	PR Value	RM 15,386



(吉隆坡3日讯)国内贸易及消费人事务部副部长张健仁说,该部将援引价格控制与反暴利法令和2010年竞争法令,介入调查国内生猪猪肉价格,被指在半年内暴涨40%的指控是否属实,并确认其中是否出现串谋操控市场价格的活动。

“我的第一个步骤是和农业与农基工业接洽,接著会派官员和养猪业接洽,跟进和调查生猪价格被指不断涨价课题,确认其中是否有违反反暴利法令、猪农业者是否有坐地起价的嫌疑。”



■张健仁(右)陪同李炳福召开记者会,讲述生猪价格被指在半年内暴涨40%课题。

## 被指半年暴漲40% 貿消部調查生豬價

张健仁今日在国会接获雪隆屠业行的投诉后,在国会走廊召开记者会指出,调查预计耗时2至3个月。

出席者有民主行动党甲洞区国会议员林立迎和雪隆屠业行主席李炳福等。

张健仁说,价格浮动通常是受市场供应需求驱使,贸消部不会介入管制,但如果有关浮动太大造成有暴利嫌疑,该部就会采取行动,而首个步骤便是致函传召业者调查起价的理由。

李炳福说,猪农供应生猪并制定售价,屠业行再屠宰猪只後批发或零售给消费者。

他说,由于近期外国发生猪瘟,进口猪肉相对减少许多,促使国内猪农趁机调高生猪价格,而生猪价格从今年1月的每公斤5令吉80仙,截至6月已调涨至8令吉60仙。

“我们也收到通知,据说生猪在7月或会再涨价。”

谈及影响生猪价格的最主要因素,他认为政府应开放更多养猪执照给猪农,以增加产量解决供应问题,继而稳定生猪价格。

Headline	Ministry of Domestic Trade and Consumers affair investigates price hike for live pigs		
MediaTitle	Oriental Daily News		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	News	Circulation	85,616
Page No	A8	Readership	256,848
Language	Chinese	ArticleSize	227 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 3,981
Frequency	Daily	PR Value	RM 11,943



## 贸消部查生猪价格暴涨

吉隆坡3日讯 | 针对国内生猪价格近半年内暴涨约40%一事，国内贸易及消费人事务副部长张健仁表示，该部将会展开调查。

他说，该部将援引反暴利法令和竞争委员会法令调查此事，一旦业者被发现涉及暴利或有串谋操控市场价格的违法行为，将在上述两个法令下被对付。

他补充，调查工作需要2至3个月内完成。张健仁周三在国会会见雪隆屠业行代表后召开记者会时，如是表示。

他指出，该部也会与农业部

负责管理养猪业的部门接洽了解详情。

另一方面，雪隆屠业行主席李炳福申诉，生猪批发价过去数月屡次调涨，导致雪隆屠业行、猪肉贩和消费者大感吃不消！

他说，进口猪肉量减少，国内生猪肉需求增加，使得业者趁机因为市场需要，而不断调涨生猪肉价格，甚至是每两个星期就调涨价格。

因此，他呼吁政府关注此问题并分发更多的养猪执照予养殖户者。

Headline	Chong : Price of raw pig surges 40 per cent		
MediaTitle	Sin Chew Daily		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	Nation	Circulation	288,920
Page No	6	Readership	866,760
Language	Chinese	ArticleSize	110 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 3,313
Frequency	Daily	PR Value	RM 9,939



## 張健仁：生豬價飆40% 援反暴利競爭法調查

(吉隆坡3日讯)针对生猪肉价格在近半年调涨约40%的风波，国内贸易及消费事务部副部长张健仁表示，该部将援引反暴利法令和竞争法令去调查这指控是否属实、商家是否涉及暴利和串谋操控市场价格。

他在国会接见雪隆屠业行主席李炳福及代表后，在新闻发布会上表示，除了遣派该部的官员展开调查外，他也会和农业部管理养猪行业的部门接洽。

“同一个行业，如果几家业者私底下商量要操控市价的话，这属于违反竞争法令，我们会展开调查看其中是否涉及串谋操控价格。”

张健仁补充，一般上贸消部不会插手管制物品价格的浮动，但如果价格浮动过大，导致有暴利的嫌疑，该部就会采取行动，包括致函给相关业者要求解释。

李炳福说，拜访张健仁的目的是为了要求贸消部给予他们关注，因为近期爆发的猪瘟导致生猪肉的进口量减少，而国内的供应来源则趁机调高价格，让业者及消费者吃不消。

他认为，国内的养猪业有待提升，政府应该发放更多执照让有兴趣的人士从事养猪业，进而稳定猪肉市场，同时也可减少我国对猪肉进口的依赖。



Headline	Body of a policeman who drowned found		
MediaTitle	Makkal Osai		
Date	04 Jul 2019	Color	Full Color
Section	News	Circulation	28,000
Page No	5	Readership	180,000
Language	Tamil	ArticleSize	142 cm <sup>2</sup>
Journalist	NULL	AdValue	RM 929
Frequency	Daily	PR Value	RM 2,788



## மகனைக் காப்பாற்ற ஆற்றில் குதித்த போலீஸ்காரரின் உடல் மீட்கப்பட்டது

மூவார், ஜூலை 4-  
ஆற்றில் விழுந்த தன் மகனைக் காப்பாற்ற மூவார் ஆற்றில் குதித்த போலீஸ்காரர் ஒருவரின் சடலம் நேற்று காலையில் மீட்கப் பட்டது.

மூவார், தஞ்சோங் அரண்மனைக்கு அருகில் உள்ள படகுத் துறைக்கு அருகில் கடந்த திங்கட்கிழமை இரவு 7 மணியளவில் அந்தச் சம்பவம் நிகழ்ந்தது.

லான்ஸ் கார்ப்பரல் முகமட் ஃபைரூஸ் முகமட் ஹஷிம் (வயது 36) என்ற அந்தப் போலீஸ்காரரின் உடல் தங்காக், சுங்கை மத்தி என்ற இடத்திலிருக்கும் சுங்கை மத்தி ஆற்றின் மீன்பிடித் துறைக்கு அருகில் நேற்றுக் காலை 7.30 மணியளவில் கண்டெடுக்கப் பட்டது. அவர் மூவார் மாவட்ட காவல்துறைத் தலைமையகத்தில் பணி புரிந்து வந்தார் என்று மூவார் மாவட்ட காவல்துறைத் தலை வர் ஸஹாருடின் ரசிப் தெரிவித்தார். காலை 8.45 மணியளவில் அவரது உடல் ஆற்றிலிருந்து மேலே கொண்டு வரப்பட்டது.

ஆற்றில் விழுந்ததால் நீரோட்டத்தில் அடித்துச் செல்லப்பட்ட அவரின் 7 வயது மகன் முகமட் ஃபாகி முகமட் ஃபைரூஸின் உடல் செவ்வாய்க்கிழமை பிற்பகல் 2.40 மணியளவில் மீட்கப்பட்டது. தஞ்சோங் மாஸ், மரினா பேய்க்கு அருகில் அவனது உடல் கண்டெடுக்கப்பட்டது.